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Schriftelijke vragen

ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: GBT

Onderwerp:  Mestvergister op gemeentegrens Almelo - Twenterand

Datum: 14 oktober 2022

Beantwoording: schriftelijk

la. Wat vindt u van deze tendens?

Als aangrenzende gemeente zouden wij graag in een eerder stadium 
geïnformeerd en betrokken willen worden. Daarnaast leren wij van deze casus 
dat het belangrijk is om zelf meer alert te zijn op ontwikkelingen en waar nodig 
zelf ook pro-actief actie te ondernemen.

1b Vindt er afstemming plaats met Almelo over de planning van bouwwerken die een 
grote impact hebben op onze leefomgeving? Wat vindt u van de kwaliteit van de 
afstemming? Wat zou er mogelijk verbeterd kunnen worden?

Het is wisselend en verschillend per project. Doorgaans wordt er onderling 
goed afgestemd en is de kwaliteit van de afstemming prima.
Een verbeterpunt is daarbij dat wij elkaar eerder informeren en nadrukkelijker 
betrekken, wat vaker en eerder in het proces gezamenlijk afspraken maken. 

1c Vindt er afstemming plaats op Twents en/of Overijssels niveau over de planning 
van bouwwerken die een grote impact hebben op onze leefomgeving? Bent u 
tevreden over de afstemming? Wat zou er mogelijk verbeterd kunnen worden?

Bij de beantwoording van deze vraag sluit het antwoord van de vorige vraag 
het best aan. 

2a Is er afstemming met Almelo over de komst van de mestvergister?
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Er is op dit moment geen actief overleg of afstemming met Almelo over de 
komst van de mestvergister. 

2b Welke consequenties heeft de komst van de mestvergister op de 
uitbreidingsmogelijkheden van onze bedrijven(terreinen)?

Op basis van de huidige wet- en regelgeving lijkt het niet zo te zijn dat deze 
ontwikkeling consequenties heeft voor de uitbreiding van bedrijventerreinen. 

2c Welke consequenties heeft de komst van de mestvergister op de kwaliteit van 
onze natuur, met name de Engbertsdijksvenen?

We begrijpen uw zorgen voor dit, toch al kwetsbare natuurgebied, en leggen 
uw vraag voor aan de provincie Overijssel. Als bevoegd gezag kan zij deze 
vraag het best beantwoorden. 

2d Vindt u dat Twenterand actie moet ondernemen door bezwaar aan te tekenen 
tegen de mestvergister om de belangen van Twenterandse ondernemers te 
behartigen en de Engbertsdijksvenen te beschermen?

Het besluit voor de vergunning is begin juli 2022 genomen. Binnen zes weken 
na publicatie kan een zienswijze worden ingediend. Deze termijn is al 
verstreken. 


